
Zápis č. 1/2025 z jednání školské rady Sportovního gymnázia Plzeň 

ze dne 18. března 2025 

 

Přítomni: 

Ing. Libor Picka - předseda školské rady, zastupitel, člen rady pro oblast kultury, památkové 

péče a cestovního ruchu PK, zástupce za zřizovatele, 

Ing. Vladimír Kroc - zastupitel, náměstek hejtmana pro oblast školství a sportu PK, zástupce za 

zřizovatele, 

MUDr. Pavel Trůka - zástupce za zákonné zástupce žáků SG, 

JUDr. Tomáš Tesař, Ph.D. - zástupce za zákonné zástupce žáků SG, 

p. Jiří Dolejš - zástupce za pedagogické pracovníky SG. 

 

Omluveni: 

Mgr. Gabriela Egersdorfová - zástupce za pedagogické pracovníky SG. 

 

Přizvaní hosté: 

Mgr. Milena Majerová - ředitelka školy, 

Mgr. Lukáš Lintimer - zástupce ředitelky školy. 

 

Školskou radu zahájil a přivítal zúčastněné Ing. Libor Picka. 

 

1. Školská rada projednala a schválila: 

1.1 Ředitelka školy Mgr. Majerová informovala členy školské rady o žádosti podané na KÚ PK 

o finanční příspěvek na vybudování horolezecké stěny 3,5 m vysoké a 10 + 5 m dlouhé včetně 

kampusu ve výši cca 530 tis. Kč (z toho 430 tis. Kč horolezecká stěna a kampus, 100 tis. Kč 

dopadové žíněnky). 

Školská rada žádost o finanční příspěvek na vybudování horolezecké stěny projednala                    

a schválila. 

 

1.2 Ředitelka školy Mgr. Majerová informovala členy školské rady o podané žádosti                        

o navýšení dotačních prostředků na provoz školy. Důvodem žádosti o navýšení dotačních 

prostředků na provoz školy je rozšíření nemovitostí školy o atletický tunel, což znamená 

výrazné zvýšení topné plochy, navýšení spotřeby elektrické energie a navýšení nákladů na 

údržbu atletického tunelu.   

Školská rada dostala příslib od členů školské rady, zástupců za zřizovatele, že vedení PK bude 

tento problém řešit. 

 

2. Školská rada projednala: 

2.1 Informaci ředitelky školy Mgr. Majerové o problematice financování nepedagogických 

pracovníků, která se bude řešit v průběhu roku 2025 na úrovni MŠMT. 

 

2.2 Informaci ředitelky školy Mgr. Majerové o vyhovění žádosti školy podané na PK                       

o přidělení finančního příspěvku na výměnu podlahové krytiny ve sportovní hale. Práce jsou 

naplánovány na  červenec 2025. 

 



2.3 Informaci ředitelky školy Mgr. Majerové o velkém zájmu o bezplatné poradenské 

konzultace se sportovní psycholožkou v rámci projektu Emoční inteligence - Postarej se            

o svou duši, na který již škola obdržela dotaci z Podpory preventivních aktivit a výchovy               

k toleranci v roce 2025. Ředitelka školy Mgr. Majerová zítra, 19. 3. 2025, požádá o dotaci na 

preventivní program školy Adaptační programy z dotačního titulu Plzeňského kraje 

Mikrogranty pro oblast školství a mládeže v roce 2025. 

 

2.4 Informaci Mgr. Lintimera, zástupce ředitelky školy, o zpracování a vydání Vnitřní směrnice 

k ostraze budov školy. Vnitřní směrnice vychází z doporučení bezpečnostního poradce, 

identifikuje možné hrozby, ustanovuje krizovou pracovní skupinu a stanoví základní postupy, 

jak těmto hrozbám čelit. Důležitou prevencí v této oblasti je nácvik, proto vedení školy ve 

frekvenci cca 1x za pololetí vyhlašuje cvičné poplachy. 

 

2.5 Informaci ředitelky školy Mgr. Majerové o poskytnutí sponzorského příspěvku od Nadace 

ČEZ ve výši 196 tis. Kč. Finanční prostředky byly využity na nákup sportovních pomůcek            

a ozvučení atletického tunelu. 

 

2.6 Informaci členů školské rady, zástupců za zřizovatele PK, o předpokládaném vyslání           

69 žáků středních škol, z toho cca 2 žáků Sportovního gymnázia Plzeň, do japonské Ósaky na 

světovou výstavu Expo 2025 v rámci projektu Obleč se a vrať se. Jedním z požadavků PK pro 

účast je znalost anglického jazyka na úrovni B2. 

 

 

Zapsal: Jiří Dolejš 

 

V Plzni 18. března 2025 

 

 


